
 FZ/GS/Alg

Antwoord van Gedeputeerde Staten op vragen van

E.G.T. Braam (PVV)

(d.d. 26 juni 2024)

Nummer

4110

Onderwerp
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Zuid-Holland

Aan de leden van Provinciale Staten

Toelichting vragensteller

Op 18 juni 2024 ontvingen wij de beantwoording van onze schriftelijke vragen inzake Provinciaal Fonds

Nazorg gesloten stortplaatsen Zuid-Holland (4101), d.d. 24-05-2024. De beantwoording geeft ons

aanleiding tot de volgende aanvullende schriftelijke vragen;

1. Vraag 3: Hoe lang heeft een exploitant de tijd voor het opstellen van een definitief nazorgplan? 

Antwoord: Hiervoor is wettelijk dan wel in het provinciale beleid geen termijn voor vastgesteld.

Betekent dit dat de exploitant onbeperkt de tijd heeft om een nazorgplan op te stellen? Gaat GS hier

richtlijnen voor vaststellen of moet dit via Provinciale Staten worden afgedwongen? Graag een

uitgebreid antwoord.

Antwoord

Theoretisch betekent dit inderdaad dat de exploitant onbeperkt tijd heeft om een nazorgplan op te

stellen. In de praktijk echter is ervoor de exploitant een financieel belang om het snel af te ronden, deze

wil de stortplaats zo snel mogelijk overdragen aan de provincie. 

Er is geen noodzaak om hiervoor richtlijnen op te stellen.  

2. Vraag 4: Rondom de stortplaats Crayenstein-West te Dordrecht is in 2019 vastgesteld dat de

omgeving van de stortplaats onvoldoende beschermd wordt. Er zijn aanvullende onderzoeken gedaan

om het grondwaterbeheersysteem aan te passen, dan wel andere beheersmaatregelen te

onderzoeken. Zijn de resultaten van dit onderzoek al bekend en zo ja, kunt u dit met ons delen?

Antwoord: De onderzoeken zijn in opdracht van de exploitant van de stortplaats uitgevoerd en

gedeeld met OZHZ en de provincie. Partijen zijn met elkaar in overleg over bevindingen en acties.

Onderzoeksresultaten kunnen worden gedeeld als duidelijk is welke acties genomen gaan worden.
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De onderzoeksresultaten worden gedeeld met de OZHZ en de provincie, maar niet met de Statenleden

van de provincie Zuid-Holland. Waarom worden de onderzoeksresultaten pas gedeeld als duidelijk is

welke acties er ondernomen gaan worden? De PVV fractie verzoekt u de onderzoeksresultaten reeds

met PS te delen. Bent u hiertoe bereid? Zo nee, waarom niet?  

Antwoord

Wij delen met instemming van de exploitant HVC de rapportage van het onderzoek. Wel willen wij

benadrukken dat het een onderzoek is dat uitgevoerd is door de exploitant. Het rapport “Heroverweging

aanpak stortplaats Crayestein-West, Conceptueel model en afweging alternatieven, HVC Groep, 7 april

2023” is als bijlage toegevoegd. Op basis van het rapport komen wij (als vergunningverlener) tot de

conclusie dat aanvullend onderzoek nodig is, om een keuze te kunnen maken over de benodigde

maatregelen en een oordeel te vormen over eventuele door ons opgelegde (verplichte) vervolgacties en

mogelijke te nemen maatregelen. 

Het aanvullend onderzoek wordt eind 2025 in opdracht van de exploitant opgestart. Wij zullen bij de

exploitant aandringen om dit onderzoek eerder te starten.  

3. Vraag 7: “Vooralsnog worden de huidige beheersmaatregelen gehandhaafd met een klein risico op

verspreiding” Wat zijn de gevolgen van de verspreiding tot nu toe en welke zijn in de toekomst te

verwachten?  

Antwoord: Zie ook de beantwoording van vraag 6. Het huidige beheerssysteem werkt op een klein

deel van de stortplaats niet voldoende, waardoor daar nu verspreiding van verontreiniging optreedt.

Het beeld is dat als gevolg hiervan een verontreiniging is ontstaan onder de stortplaats en niet

daarbuiten. Het doel van het overleg tussen partijen is tot verbetering te komen van de beheersing. De

uiteindelijke gevolgen zijn afhankelijk van het totaal nog te ondernemen acties, waar nu nog geen

duidelijkheid over is.

In navolging op vraag 2; Bent u bereid de te nemen acties en de uiteindelijke gevolgen direct wanneer

deze vastgesteld zijn met de Statenleden van de provincie Zuid-Holland te delen? Waarom

wel/waarom niet?  

Antwoord

Ja, zodra de te nemen benodigde maatregelen duidelijk zijn, evenals de acties die vergunningverlener

(Omgevingsdienst Zuid-Holland Zuid namens PZH) van exploitant eist, wordt u hierover geïnformeerd.  

4. Vraag 8: In 2023 zijn er vragen ontstaan over specifieke arbeidsomstandigheden op de locatie C2-

Deponie te Rotterdam. Hiervoor is extra onderzoek ingesteld. Zijn de resultaten van dit onderzoek

reeds beschikbaar? Zo ja, kunt u dit met ons delen? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord Het onderzoek is kort geleden afgerond. Op basis van de bevindingen zullen een aantal

instructies met betrekking tot de uitvoering van nazorg worden aangepast. Vervolgens worden deze

aanpassingen met leveranciers afgestemd. De resultaten van het onderzoek kunnen worden gedeeld

als deze afstemming met leveranciers heeft plaatsgevonden.
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Betreft dit een GS bevoegdheid en is dit de reden dat onderzoeksresultaten en tussentijdse rapporten niet

met de Statenleden van de provincie Zuid-Holland worden gedeeld? Graag een uitgebreid antwoord.

Antwoord

Dit is geen specifieke GS-bevoegdheid en niet de reden waarom de rapporten van 5 juni 2024 nog niet

gedeeld zijn met PS. Wij lichten eerst de direct betrokkenen (leveranciers en medewerkers waarvoor de

aangepaste werkinstructies gemaakt zijn) in.  Het is mogelijk dat de rapporten op basis van inzichten van

de leveranciers en werknemers over de praktische werkbaarheid van de nu door ons voorgestelde

instructies nog licht aangepast gaan worden. Als dit gebeurd is, zullen wij de rapporten zo spoedig

mogelijk met u delen.   

Den Haag, 16 september 2024

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland,

secretaris, voorzitter,

drs. M.J.A. van Bijnen MBA mr. A.W. Kolff


